
Satisfacci� per la soluci� a la Òcarretera de la vergonyaÓ

Els ajuntaments de l'N-141e veuen les obres a la Pilastra i la variant

d'Angl�s com una bona soluci� i accepten que la resta d'obres no s�n tan

priorit�ries, tot i que tenen clar que no hi renuncien de cara al futur

Tr�nsit , ahir a la tarda a la zona de la Pilastra joan

sabater

Bescan� veu b� aparcar la variant f ins a veure com queda el tr�nsit

Bracons ha fet baixar el tr�nsit a les travesseres

garrotxines

Satisfacci� general entre els ajuntaments per on passa

l'anomenada Òcarretera de la vergonyaÓ per l'anunci que va fer

dimar ts el conseller de Territori, Josep Rull, que en mig any

s'iniciaran unes obres a la Pilastra per resoldre d'una vegada per totes els problemes de seguretat en aquest punt

negre de l'N-141e i que la seg�ent prioritat del govern catal� �s construir una variant a Angl�s, que es preveu

que es posi a licitaci� el 2018. No nom�s ho veuen com a Òbona soluci�Ó des dels municipis on f inalment

s'actuar�, sin� tamb� des d'aquells de m�s al nord, com ara Amer i les Planes, en qu� queden de nou ajornades

les seves variants, ja que entenen que les obres a qu� s'ha donat prefer�ncia s�n m�s priorit�ries que les seves,

tot i que deixen clar que no volen que se'ls oblidi i no renuncien a fer-les a m�s llarg termini.

Sense variant a Bescan�?

L'alcalde de Bescan�, Pere Llu�s Garcia, af irma que estan Òmolt satisfetsÓ perqu� l'obra que ara treu a licitaci� el

govern Òno �s una actuaci� de maquillatge sin� un projecte amb cara i ullsÓ, que ell creu que ser� Òla soluci�

def initiva a tots els problemes de seguretatÓ d'aquest tram, i aix� �s Òuna not�cia molt esperadaÓ. Garcia subratlla,

a m�s, que aquestes obres, junt amb la variant d'Angl�s, que servir� per desviar bona par t dels camions cap a

l'eix, Òfan que el projecte de variant que hi havia quedi totalment aparcatÓ. Aix� tamb� ho considera Òuna bona

not�ciaÓ, vist el rebuig que hi havia des de diverses entitats ecologistes i municipis. El que es pret�n �s estudiar

com queda el tr�nsit, sobretot de camions, un cop s'hagin fet aquestes dues obres i analitzar si encara conv� la

variant i quina �s la millor opci�: ÒLa variant s'ha d'estudiar m�s a fons, s'ha de fer un projecte ben def init i amb el

m�xim de consens possible. Hem de veure com queda tot. Si aix� fa que ens haguem d'esperar uns quants

anys... amb les mesures que es faran ja se solucionaran molt els problemes.Ó

Una opini� molt similar es t� des de Salt. El regidor de Mobilitat, Toni Vidal, diu que els Òsembla molt b�Ó que

s'aparqui la variant de Bescan�, Òun projecte que no es pot fer des d'un punt de vista ambientalÓ, i que veuen com

a Òmolt bona soluci�Ó per al punt Òsuperconf lictiuÓ de la Pilastra que s'eixampli la carretera f ins a nou metres i

que es retalli la muntanya per fer els revolts menys pronunciats. ÒS'actua al punt problem�tic i no es malmet

l'entornÓ, remarca. Tamb� celebra que a mitj� termini es faci la variant d'Angl�s: ÒAfavorir� que molts camions

vegin que �s millor, per temps, connectar all� amb l'eix que anar f ins a Salt per entrar a l'autopista.Ó

Tamb� a Angl�s �s molt celebrat, �s clar, l'anunci del conseller. L'alcaldessa, Astrid Desset, diu que estan Òmolt

animatsÓ i que la variant ser� Òsuperpositiva per a la vila i per a tot el Ter-BrugentÓ. Assenyala que ara tots els



camions de les ind�stries d'Angl�s, la Cellera i Amer passen pel carrer principal del municipi, que tamb� �s un

eix impor tant de vianants, ja que hi ha molts comer�os i la nova biblioteca. Explica que el conseller els va donar

dades i que un 10% del tr�nsit s�n vehicles pesants. ÒL'augment en la seguretat dels vianants ser� molt

impor tant i a m�s suposar� una millora per a les ind�striesÓ, af irma Desset, que tamb� valora b� les obres a la

Pilastra: ÒPer a la gent d'Angl�s que treballem a Girona �s d'agrair.Ó

Que no se'ls abandoni

L'alcaldessa d'Amer, Maria Rosa Vila, valora molt positivament tant les obres a la Pilastra ÐÒ�s una not�cia molt

ben rebudaÓÐ com la variant d'Angl�s, que veu com un projecte Òmolt ben pensat per descongestionar el tr�nsitÓ i

a m�s creu que els afavorir� a la zona de cara a la ind�stria. Ent�n, doncs, la prioritat, per� deixa clar que no

volen que se'ls abandoni i que a la llarga cal fer totes les variants i tamb� condicionar el tram entre Bescan� i

Angl�s. De fet, explica que al nou POUM que s'est� redactant hi va marcat on ha de passar la futura variant

d'Amer i que creu que el tra�at que han estudiat, junt amb el govern, satisfar� la gent.

Tamb� des dels municipis de la vall d'Hostoles entenen que �s una prioritat millorar el tram d'Angl�s, tot i que

aler ten que aix� no signif ica que renunci�n a la construcci� de les variants respectives. Els alcaldes de Sant

Feliu de Pallerols, Joan Casas, i les Planes, Eduard Llor�, coincideixen a dir que des que va entrar en servei el

t�nel de Bracons ha baixat molt la pressi� del tr�nsit a les travesseres respectives. Entenen que el moment de

les arques de la Generalitat �s dif�cil i que millorar la carretera a la Pilastra, a Angl�s i a les variants de la

carretera f ins a la Garrotxa �s prioritari.

Casas reclama, per�, una actuaci� a les dues entrades del poble per racionalitzar el tr�nsit i incrementar la

seguretat a la travessera. Aposta per la construcci� de giratoris i per incrementar l'amplada de la carretera en

aquestes zones. Llor� insisteix que la variant no �s una prioritat per a les Planes, ni tampoc per a la majoria de

ve�ns del poble. Hi afegeix que vol que s'implantin mesures per reduir la velocitat dels vehicles a les entrades del

poble, per� tamb� recorda que fa poc han inver tit en la millora de les vores i nous sem�fors a la travessera.
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